SNF 爱森(中国)絮凝剂有限公司

职业健康与安全方针 OHS POLICY

爱森(中国)絮凝剂有限公司承诺给所有员工、承包 商、访客及当地社会提供一个安全健康的工作场所。 工厂的所有活动均以一种保护环境、保护员工和公众 安全和健康的方式经营:

- •公司所有活动都遵守当地的法律、法规及集团要求
- •公司把创造和维护健康安全的工作环境职责作为雇佣条件之
- •公司通过工艺改进、技术管理、全员参与来节约能源,提高 能源利用率
- •公司着利于前期防治污染,清洁生产,严格控制废物处理, 减少污染与废气排放,不断关爱健康、安全与环境
- 所有管理层负责发展和执行书面的健康、安全环保方针和程 序污染预防方案以及减少甚至消除废物的方案。公司鼓励和期 待所有员工积极参与改进和严格遵守这些健康、安全、环保方 针,程序和方案
- •公司内部评审系统确保了对健康、安全、环保方案的各个方 面进行持续改进,公司每年制定目标对在各种装置运行中存在 的风险及危害进行预见、认识、理解和控制,以期达到持续改 进的目的
- 公司在评估其承包商和供货商时会考虑其对公司相关的健康 安全环保政策的遵守情况
- 公司提倡与社会进行开放式的沟通以期获得他们的理解并对 临近社区所关注的问题作出回应
- 公司通过定期审核和应急反应计划的培训以便有效管理和控 制潜在工业事故的后果

SNF (China) Flocculant Co., Ltd. is committed to provide a safe and healthful environment for all employees, contractors, visitors and the local community. All plant activities will be conducted in a safe and environmentally responsible manner to minimize risk to employees and the public.

- SNF (China) is committed to manage our activities to meet requirements of all applicable local laws & regulations and Corp. requirements.
- Responsibility of creating and maintaining a healthy and safe work environment is considered a condition of employment at SNF (China)
- · Energy saving and enhancement of energy efficiency via process improvement, techniques management and employees' participation
- · Focusing on pollution prevention in the first place, cleaner production, strictly management of waste treatment, reducing pollutions and emissions while making continuous commitment to health, safety and environment
- All management levels are responsible for the development and implementation of written health, safety and environmental policies and procedures, pollution prevention and waste minimization or elimination programs. All employees are encouraged and expected to participate in the development of these programs and for the strict adherence to the policies and procedures associated with these programs
- The internal evaluation systems have been developed to ensure continuous improvement in all facets of the health, safety and environmental programs. Also company objectives are developed annually to anticipate, recognize, understand, and control all risks and hazards in facility operations to ensure continuous improvement
- Compliance of contractors' and suppliers' practices with these HSE principles will be taken into account in evaluation of their proposals and performance
- SNF (China) promotes open communication with the community in which we operate in order to gain an understanding of and be responsive to concerns of our neighbors
- SNF (China) elaborates regularly reviews and train on emergency plans designed to manage and limit the consequences of potential industrial accidents

03/09/2009

OHS Committee Chairman: Nicolas BOISSE 职业健康与安全委员会主任:

布瓦斯先生

